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                                                   PROTOKÓŁ  Nr 11/2024 

 

z  posiedzenia Komisji Bezpieczeństwa Publicznego i Transportu 

Rady Powiatu w dniu 10 lutego 2025 roku. 

 

 

 

Posiedzenie otworzył Z-ca Przewodniczącej Komisji Bezpieczeństwa Publicznego  i 

Transportu Piotr Kagankiewicz o godzinie 14:30, na podstawie listy obecności stwierdził 

prawomocność posiedzenia, powitał zebranych i zaproponował następujący porządek 

posiedzenia: 

 

 

 

1. Otwarcie posiedzenia komisji Rady Powiatu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad komisji. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Analiza planu prac i remontów na drogach powiatowych w 2025 roku. 

5. Informacja o bieżącym utrzymaniu dróg. 

6. Wolne wnioski i sprawy różne. 

7. Zamknięcie posiedzenia. 

 

 

 

Ad. 3. Przyjęcie porządku obrad. 

 

Uwag do porządku nie zgłoszono. Porządek został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. 4. Analiza planu prac i remontów na drogach powiatowych w 2025 roku. 

 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Elżbieta Rudzka – przedstawiła obecną analizę 

zaplanowanych inwestycji na rok 2025, czyli co w danym zadaniu trzeba zrealizować, gdzie 

jest złożony wniosek, gdzie jest podpisana umowa. 

 

Radny Mariusz Strzępek – Pani Elu ponieważ składałem wniosek odnośnie ul.Piotrkowskiej 

to przy każdej okazji będę cisną żeby Pani niezapomniała o tym kawałeczku chodniczka. 

 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Elżbieta Rudzka – już rozmawiałam z Panią skarbnik i 

najprawdopodobniej na lutowej sesji zrobimy przesunięcie z bieżącego utrzymania na ten cel 

i wprowadzimy to zadanie. 

 

Radny Mariusz Strzępek – wy tam śledzicie tą Dąbrowską, są jakieś możliwości złożenia 

wniosku. 

 



Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Elżbieta Rudzka – na ten moment nie ma żadnych 

ogłoszonych naborów.  

 

Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa Publicznego i Transportu Martyna Wojciechowska- 

czy w planie na 2025 rok są takie zadania kiedy pojawi się pogoda i gdzieś jest coś 

zaplanowane? 

 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Elżbieta Rudzka – jeśli chodzi o prace remonterów a 

mamy dwa takie sprzęty to zazwyczaj w marcu dokonujemy objazdu całej sieci dróg i 

wybieramy najbardziej zniszczone odcinki. Jest opracowywany harmonogram na dany 

miesiąc i wtedy po kolei realizujemy te zadania. 

 

Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa Publicznego i Transportu Martyna Wojciechowska- 

ile trwa taki objazd, bo może jako komisja byśmy spróbowali się wmontować w taki objazd? 

 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Elżbieta Rudzka – powiat mam podzielony na sześć 

tras, od poniedziałku do piątku w systemie 2-2,5 godziny na jeden objazd. Jeśli macie 

państwo tydzień czasu to jestem do państwa dyspozycji. 

 

Radny Marek Olkiewicz – w budżecie mamy wpisane też zadania nie inwestycyjne a 

remontowe, które wymagają położenia nakładki. Teraz trzeba by było przygotować się w 

miarę wcześnie do przetargów. 

 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Elżbieta Rudzka – przetargi teraz sukcesywnie 

będziemy ogłaszać, ale mamy powyżej 20 przetargów jeśli chodzi o dokumentacje 

techniczne. Każde zadanie wymaga oddzielnej procedury, więc jest to nierealne że zrobimy to 

w miesiąc. 

 

Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa Publicznego i Transportu Martyna Wojciechowska- 

nie o to chodzi, ja sobie zapisałam że mamy plan zamówień publicznych na 2025 rok i czy 

tam jest jakaś kolejność z jaką pani będzie to realizowała. 

 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Elżbieta Rudzka – nie ma kolejności. 

 

Radny Marek Olkiewicz – jakie dokumentacje przygotowujesz na remont drogi czy położenia 

nakładki? 

 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Elżbieta Rudzka – w postaci chociażby zgłoszenia do 

wydziału architektury i budownictwa. 

 

Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa Publicznego i Transportu Martyna Wojciechowska- 

remontery wynajmujemy czy jak? 

 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Elżbieta Rudzka – mamy 2 swoje remontery i swoich 

pracowników. 

 

Ad. 5. Informacja o bieżącym utrzymaniu dróg. 

 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Elżbieta Rudzka – poinformowała o bieżącym 

utrzymaniu dróg. 



Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa Publicznego i Transportu Martyna Wojciechowska- 

co się dzieje aktualnie w gminach, chodzi o wycinanie krzaków itp. 

 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Elżbieta Rudzka – w każdej gminie coś zostało już 

zrobione, jeśli chodzi o Ujazd to odcinek od drogi wojewódzkiej do Kolonii Niewiadów te 

zakręty zostały wyczyszczone, droga w Ciosnach gmina Rokiciny, Rzeczyca. Tam gdzie były 

te potrzeby, gdzie były zgłoszenia że np. skrzyżowania są niewidoczne.  

 

Radny Leon Karwat – a co z tym drzewem o które kiedyś pisałem ? 

 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Elżbieta Rudzka – my wycinając drzewo z pasa 

drogowego musimy mieć pozytywną opinię – RDOŚ. Łódzki RDOŚ stoi na stanowisku że 

bezpieczeństwo drzew jest zagwarantowane w konstytucji, jest to dobro ponadnarodowe. 

Musimy zrobić wszystko aby ograniczyć wycinkę do niezbędnego minimum. To drzewo jest 

w bardzo dobrym stanie i niestety zarządcy dróg mają teraz mocno związane ręce.  

 

Ad. 6. Wolne wnioski i sprawy różne. 

 

Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa Publicznego i Transportu Martyna Wojciechowska- 

zapytała W-ce Starostę Włodzimierza Justynę o sprawę dotyczącą KASZBUS-a, czy udało się 

coś wypracować. 

 

W-ce Starosta Włodzimierz Justyna – nie mam informacji bo nie było mnie przez kilka dni i 

nie wiem jaki jest efekt końcowy podjętych działań. 

 

Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa Publicznego i Transportu Martyna Wojciechowska- 

w taki razie na kolejnej komisji do tego wrócimy. 

 

Radny Piotr Kagankiewicz – docierają do mnie informacje i chcę to wyjaśnić zanim się plotki 

rozniosą ,że te zmiany budżetowe których byłem inicjatorem wpływają na jednostki 

organizacyjne powiatu tomaszowskiego. Czyli zdjęcie 3 milionów z administracji publicznej 

ma negatywny wpływ na szkoły, DPS-y. Więc prośba do biura rady aby przesłała do 

wszystkich jednostek, które to dotyczy pismo z treścią:,, Informuję iż zmiany budżetowe jakie 

zostały dokonany na XIX sesji w dniu 30 stycznia dotyczyły tylko administracji publicznej – 

Starostwo Powiatowe. Wyżej wymienione zmiany nie miały wpływu na budżety jednostek.” 

 

Radny Sławomir Żegota – na prośbę mieszkańców Wiaderna proszę o wprowadzenie na sesję 

punktu dotyczącego S-12. 

 

Ad. 7. Zamknięcie posiedzenia. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodnicząca Martyna Wojciechowska 

zamknęła  posiedzenie komisji. Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

 

 

 

 



 

Protokołowała:                Przewodnicząca Komisji     

                                                                                   Bezpieczeństwa Publicznego i Transportu 

                 

 

Katarzyna Kosylak                     Martyna Wojciechowska  

 

 


